

《单词百科:freedmen是什么意思?freedmen怎么发音?freedmen的解释和用法》

英语单词freedmen是什么意思?freedmen怎么读?freedmen怎么发音?简答网为您整理了freedmen的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



freedmen怎么读

freedmen的读音:[f'ri:dm ə n]

freedmen的意思

1、n.自由民，解除了约束的人;自由民，被解放的奴隶(freedman的名词复数);

freedmen的双语例句

1、Freedmen were allowed to use the gentile name of their former master, but without gentile rights.

被释奴隶可以采用他们从前的主人的氏族名称，但不能获得氏族的权利。

2、First, the army would induce the freedmen to sign labor contracts with the planter and informed Bank's system which began the first step in the transition from slave to free labor.

第一，军队促使黑人自由民与种植园主签署劳动合同，形成班克斯体制，使南方开始了从奴隶制向自由劳动转变的第一步。

3、Under him is his sons, his daughters, and then at the bottom are his slaves, and here are his freedmen, freed persons.

接下来是他的儿子女儿，最底层是奴隶，还有被释放的奴隶，即自由人。

4、And she had had a few unpleasant experiences with the freedmen's bureau.

她还同那个所谓的“自由人局”打过几次很不愉快交道。

5、Slaves and freedmen are not eligible.

奴隶跟自由人不许参加。

6、Tomorrow it'll be Belgians or freedmen.

他以后就会让比利时人，自由人。

7、The Freedmen's Bureau was a military organization that dealt with the deserted land and freedmen's affairs in America's South Reconstruction.

自由民局是美国南方重建时期处理被遗弃土地及自由民问题的军事组织。它延续了内战时期军队实行的强制性劳动合同政策；

8、In the administration of a government pledged to do equal and exact justice to all men there should be no pretext for anxiety touching the protection of the freedmen in their rights or their security in the enjoyment of their privileges under the Constitution and its amendments.

一个承诺要平等而绝对公正地对待全体人民的政府，不应有任何借口触犯在宪法和宪法修正案保护下自由人享有的权利或安全保证。

9、Among the Franks, slaves and freedmen of the king played a leading part first at the court and then in the state;

在法兰克人中间，国王的奴隶和被释放者，起初在宫廷里，后来在国家中，都起了重要的作用；

以上是简答网为您整理的freedmen怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于freedmen

的用法、freedmen的释义、fr

eedmen的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/freedmen>

